
jeg er gået fra at ryge 40 smøger om dagen til kun at dampe og holder mig fra søde sager. Jeg er i 

forvejen kraftig overvægtig. Jeg kan ikke forstå hvorfor man skal ødelægge en så god og efektiv 

måde at stoppe med at ryge. Lav dog et kursus der giver forhandlerne lov til at handle med varende 

i stedet for at gøre det så dyrt at man ikke kan få en forretning op og stå. Det vil jo give flere 

arbejdsløse og folk vil nok gå tilbage til smøgerne igen. er det den effekt man vil have. Brug nu 

hovedet i stedet for at gøre folk til krimminelle.  
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